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Ungdomssektionens styrelse lämnar härmed följande redogörelser för 
verksamhetsåret 2024 …  

 
Ungdomssektionen har under det gångna året haft 15 protokollförda möten 

 
__________________________________________________________ 

Aktiviteter under det gångna verksamhetsåret 
 
 

Sportlovsaktiviteter i stallet 
- Vi började året med tre aktiviteter under sportlovet -  

Vi började med rykt-tävling där hästarna blev ompysslade av deltagarna och 
fick fina frisyrer. Hästarna som fick bli ompysslade var Ivan, Acke, Bessy, 

Freja, Hervar, Disco och Pexy. Denna aktivitet var som vanligt mycket 
uppskattad.  

 
Den 29 februari hade vi aktiviteten baka häst-tårta där deltagarna fick baka 

tårtor i lag till hästarna. Innan hästarna fick äta tårtorna så borstade 
deltagarna dem lite. De hästarna som fick mumsa tårta den här gången var 

Pexy, Ivan, Freja, Hervar och Disco. 
Både deltagarna och hästarna uppskattade denna aktivitet.  

 
2 mars så anordnade vi en tävling i hoppning och dressyr för käpphästar.  

Det blev en mycket uppskattad aktivitet med många deltagare, alla ekipage 
vann varsin rosett.  

 
 

Öppen Bana på Bjursås Ridklubb 
US anordnade en öppen bana på ridklubben, det var mycket uppskattat och 

banan stod uppe den 23 och 24 mars.  
Det kom många ekipage och det är något vi kommer göra mer av.  

 
 

Rykt och frisering tävling 
Under påsklovet gjorde vi en till rykttävling med påsktema då det är en mycket 

uppskattad aktivitet som även denna gången gick jättebra.  
De hästarna som fick vara med var Ronja, Stella, Disco, Freja, Goliat och 

Pexy. 
__________________________________________________________ 

 



__________________________________________________________ 
 

Häst för en dag 
I maj hade vi två dagar med häst för en dag som blev mycket uppskattade av 
deltagarna, därför fick vi göra aktiviteten två gånger så platserna skulle räcka. 
Under dagen fick deltagarna ha stalltjänst, rida en uteritt och tävla i ridhuset. 

Vi insåg i efterhand att dagarna kanske blev lite långa för både US och 
deltagarna, därför ska vi göra kortare dagar framöver.  

 
Mini-KM 2024  

Den 1:a och 2:a juni hade vi årets Mini-KM i hoppning och dressyr vilket även i 
år blev en stor succé. Vi hade många tävlande ekipage och hästarna skötte 

sig bra. Vi planerade helgen bra så allt gick som planerat.  
 
 

Målade ridskolans träbommar 
Den 20:e och 21:a juni samlades några från ungdomssektionen för att måla 
om ridskolans slitna träbommar. Detta tog två dagar men bommarna blev 

mycket fina och fräscha igen. Vi köpte även in 4 stycken nya bommar som vi 
målade om. Vi önskade att dessa ej skulle användas som markbommar.  

 
 

Ponnyridning på Dössbergets familjedag 
Ungdomssektionen hade ponnyridning under Dössbergets familjedag vilket 

var mycket uppskattat och det fanns kö hela dagen.  
De hästarna som fick vara med var Freja, Hervar, Jake, Disco, Mirada, Ronja.  

Hästarna skötte sig som vanligt jättebra. 
 
 
 

Spökvandring 2024 
Även i år hade ungdomssektionen den årliga spökvandringen, detta året hade 
vi dock inte vädret på våran sida då det duggade/regnade så marschallerna 

slocknade mot slutet. Men det stoppade inte kvällen från att bli läskig och kön 
från att bli minst lika lång som tidigare år. Stort tack till alla funktionärer! 

 
__________________________________________________________ 

 
 

 
 



__________________________________________________________ 
 

Ponnyridning för mindre barn 
I oktober kom us i kontakt med några föräldrar till barn som är för små för att 
rida ridlektioner men som ändå skulle vilja rida och planerade ihop en uteritt 

för barnen. Ivan, Freja och Hervar var de hästarna som ställde upp.  
Detta var mycket uppskattat och hästarna skötte sig perfekt.  

 
 

Övernattning och pizzakväll i Proselins 
Under höstlovet hade vi en övernattning med pizzakväll och tårtbakartävling 

på Proselinsgården. Det var mycket uppskattat och anmälningslappen blev full 
direkt. Detta stärker också gemenskapen mellan våra yngre  klubbmedlemmar 

till varandra och till oss i US ännu mer.   
 
 

Rykt samt friseringstävling  
Vi hade ännu en gång den populära aktiviteten rykttävling under teoriveckan 

där vi även lärde barnen lite olika frisyrer samt hur man knoppar.  
De hästarna som fick vara med och få fina frisyrer var Freja, Olle, Ronja, 

Mirada och Bessy.  
 
 

Luciatåg i Bjursås  
Dagen före julshowen hade ungdomssektionen ett luciatåg med 

ridskolehästarna samt två privathästar i Bjursås med två stopp hos 
pensionärshemmen. Detta gjorde vi för att ridklubben ska få ekonomiskt stöd 
från kommunen och detta blev väldigt uppskattat så det är troligen något vi 

kommer fortsätta med.  
 
 

Julshow 2024  
Även i år anordnade Ungdomssektionen en fantastisk julshow med fina 

nummer. Vi fick även i år deltagande från många yngre klubbmedlemmar och 
några US nummer. Detta var mycket uppskattat och vi fick även i år en stor 

publik, hästarna skötte sig jättebra.  
 
 

__________________________________________________________ 
 



Inköp och Insamling 
__________________________________________________________ 

 
Försäljning av fika på rotens trädgård under Bjursås våryra 

Den 9 maj stod ungdomssektionen och sålde fika på rotens trädgård, alla 
inkomster från denna insamlingen blev sparade pengar till inköp av en ny 

ridskolehäst som senare till vintern kom att bli Tony. Tack vare denna 
försäljningen tjänade vi ca 10 000 kr! 

 
 

Sålt Acke  
Den 13/4 - 2024 sålde vi us-hästen Acke då han hade för stora gångarter för 

att passa in i verksamheten, han såldes för 15.000 kr som sedan fick ligga hos 
stora styrelsen tills vi sponsrade med dessa pengar till en ny häst.  

 
 

Inköp av häst tillsammans med Stora Styrelsen 
I december 2024 provreds två tinkrar i Falun, Tony och Kevin som de kallas 
kom hem till ridklubben kort därefter. Tony har ungdomssektionen sponsrat 

inköpet av med 50.000 kr och står nu som ägare på honom. Kevin har 
ridklubben på lån än så länge.  

 
 

Inköp av dräkter till spökvandringen 
I år köpte vi även in flera dräkter till spökvandringen för 1 549 kr så vi har till 

kommande år och ej behöver köpa in några fler framöver. 
 

Julshowen fritt inträde  
Under julshowen hade vi fritt inträde samt en liten cafeteria och vi är så 

tacksamma för alla bidrag!   
 

__________________________________________________________ 
 
 

Ungdomssektionen tackar för detta verksamhetsår och för allt stöd alla 
medlemmar gett oss under aktiviteter det gångna året! 

Nu siktar vi mot ett minst lika bra verksamhetsår 2025 tillsammans med er! 
 


